
Voorstel inzake de zienswijze op de concept Regionale Woonvisie 

De commissie is nog niet heel enthousiast over de voorliggende concept Regionale 

Woonvisie. De leden vinden het plan “ niet uitmunten in helderheid en duidelijkheid”. 

Mede doordat het plan nogal abstract is, is er de zorg of de visie wel goed aansluit op 

ondermeer het Structuurplan van de gemeente. Passen de geplande ontwikkelingen 

Lage Heide en Dommelkwartier wel in de voorliggende visie? Wat wordt eigenlijk 

onder “kleinschalige toevoegingen” verstaan?  

Portefeuillehouder benadrukt dat de gemeentelijk projecten Lage Heide en 

Dommelkwartier “ niet verdwijnen als de visie wordt vastgesteld”, maar wijst er 

tegelijkertijd wel op dat de regio rekening dient te houden met krimp.  

Vanuit de fractie CDA worden drie suggesties aangedragen voor opname in de 

zienswijze richting het DB van het SRE. 


